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Kære Mads 
Jeg kunne forstå på vores telefonsamtale, at du har fået melding efter halvårsmødet, om at FST 
ikke skal gøre videre angående fejl i administration af kvotekoncentrationsreglerne, før der 
foreligger en kommunikationsplan. 
 
Jeg kan ikke få dette bekræftet her i huset, og det står heller ikke i det referat fra halvårsmødet, 
som er på vej op her i huset, derfor denne tilbagemelding til dig. 
 
Jeg vil derfor opfordre til, at FST følger beskeden fra departementet om, at kvotekoncentrationen 
skal beregnes jf. reglerne om dette i reguleringsbekendtgørelsen, og særligt ved nye afgørelser er 
det naturligvis vigtigt, at der bliver divideret med de korrekte antal kvoteandele, så de beregnede 
procenter er korrekte, og der ikke opstår nye fejl. Jeg står fortsat til rådighed ift. sparring for dette jf. 
bemærkningerne til jeres senest fremsendte notat. 
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